
LATVIJAS VIEGLATLĒTIKAS SAVIENĪBAS  

2009-2012.GADU PĀRSKATA ZIŅOJUMS  

LVS ikgadējā kongresā 2013.gada 22.martā 

 

Cienījamie kongresa delegāti un viesi! 

 

Šodien Latvijas vieglatlēti atskatās uz 2012.gada laikā paveikto, kā arī uz četrgades – 

iepriekšējā Olimpiskā cikla – veikumu. Ar olimpiskajām spēlēm Londonā vieglatlētiem ir noslēdzies 

kārtējais sagatavošanās un sacensību cikls, kas ļauj izvērtēt iepriekš paveikto un skatīt tuvākās 

nākotnes plānus.  

Valdei un man, LVS prezidentam, šis darba periods ir bijis ļoti sarežģīts lēmumu 

pieņemšanas procesos gan savienības finanšu stāvokļa līdzsvarošanā krīzes apstākļos, kura Latvijas 

sportā vēl nav beigusies, gan stabilu attiecību veidošanā ar valsts vadošajām sporta organizācijām un 

pašvaldībām. 

Birojs salīdzinoši nelielā sastāvā ir spējis nodrošināt pilnvērtīgu vieglatlētikas ikdienas 

jautājumu risināšanu, sarīkojot ikgadējā sacensību kalendārā paredzētās sacensības un nodrošinot 

Latvijas izlases vieglatlētu startus visās augstākā ranga Eiropas un Pasaules mēroga sacensībās.  

 

1.Juridiskie biedri 
Uz 2013.gada 22.martu LVS reģistrēti 62 sporta klubi/sporta skolas. Vēlos pateikties visiem 

klubu un sporta skolu vadītajiem par darbu vieglatlētikas attīstības sekmēšanā, sportistu gatavošanā 

sacensībām un sacensību organizēšanā.  

Vieglatlētikas attīstību valstī raksturo sporta skolās un klubos aktīvi trenējošos sportistu un 

viņu treneru skaits. Pēc nodarbojošos skaita krituma 2009.gadā pēdējā četrgadē šie skaitļi ir 

stabilizējušies ar nelielu tendenci palielināties. Nākotnē ceram, ka demogrāfiskā situācija valstī 

būtiski neietekmēs atlētu skaitu.  

 

 
 

Tā kā krīzes laikā tika samazinātās treneru algas un pensijas vecuma treneriem bija jāpārtrauc 

algots darbs sporta nozarē, tā rezultātā vieglatlētikā notika krasa treneru sastāva samazināšanās. 



Tomēr arī pašreiz pastāv aktuāla vecākās paaudzes treneru problēma – trūkst jaunās paaudzes 

treneru, kuri pārņemtu vieglatlētikas vecmeistaru pieredzi. 

 

 
  

2.Sportiskie sasniegumi 
Laika periodā no 2009. līdz 2012.gadam Latvijas nacionālās izlases sportisti ir piedalījušies 

57 dažāda ranga izbraukuma sacensībās, sākot ar Baltijas valstu mačsacīkstēm līdz Olimpiskajām 

spēlēm. Kopumā aiz Latvijas robežām četru gadu laikā ir bijuši 1330 sportistu starti. 

 

 
 



Olimpiskās spēles  
Londona - 2012 

Londonas Olimpiskās komandas sastāvs vieglatlētikā bija visu laiku kuplākais. Uz spēlēm 

devās 22 atlēti, lai gan olimpisko normatīvu bija izpildījuši vēl 6. Tas nozīmē, ka augstu sasniegumu 

sportā savas pozīcijas neesam zaudējuši. Diemžēl tika pārtraukta Vieglatlētu sudraba medaļu 

tradīcija, tomēr arī Inetas Radevičas izcīnītā 4.vieta ir izcils sasniegums. Atzīstami startēja arī 

Madara Palameika – 8.vieta, Laura Ikauniece – 9.vieta, Poļina Jeļizarova un Līna Mūze, izcīnot 

13.vietas. Šo sportistu starts olimpiādē vērtējams ar atzīmi „teicami”. 

 

Pasaules čempionāti 
Berlīne - 2009 

Piedalījās 15 sportisti. 

Vadims Vasiļevskis - 4.vieta, Ainārs Kovals – 7.vieta, Aiga Grabuste - 13.vieta. 

Tegu - 2011 

Piedalījās 13 sportisti. 

Ineta Radevča – bronzas medaļa, Madara Palameika – 11.vieta, Aiga Grabuste – 12.vieta. 

Doha – 2010 (telpās) 

Piedalījās 2 sportisti. 

Aiga Grabuste, pieccīņa - 8.vieta, Māris Urtāns, lodes grūšana – 13.vieta. 

Stambula – 2012 (telpās) 

Piedalījās 2 sportisti. 

Aiga Grabuste – 18.vieta 

 

Eiropas čempionāti 
Barselona - 2010 
Piedalījās 21 sportists. 

Ineta Radeviča – 1.vieta (6,92 m Latvijas rekords), Māris Urtāns – 4.vieta, Ainārs Kovals– 

6.vieta, Madara Palameika - 8.vieta. 

Startēja arī sieviešu 4x100m stafetes komanda, izcīnot 16.vietu. 

Helsinki – 2012 

Pirmo reizi Eiropas čempionāts notika Olimpiskajā gadā un Latvijas atlēti startēji veiksmīgi. 

Piedalījās 22 sportisti (bez maratona skrējējiem un soļotājiem).  

Laura Ikauniece – 3.vieta, Aiga Grabuste – 4.vieta, vēl četras sestās vietas un septiņi atlēti, 

ieskaitot 4x100m stafeti vīriešiem divpadsmitniekā.  

Turīnā – 2009 (telpās) 

Piedalījās 5 sportisti.  

Aiga Grabuste - 14.vieta, Māris Grēniņš – 18.vieta. 

Parīze – 2011 (telpās) 

Piedalījās 7 sportisti.  

Aiga Gabuste - 10.vieta, Elvijs Misāns – 10.vieta. 

Gēteborga – 2013 (telpās)  

Piedalījās 8 sportisti.  

Elvijs Misāns - 8.vieta,  Poļina Jeļizarova – 8.vieta, Laura Ikauniece – 10.vieta, Mareks 

Ārents – 11.vieta 

 

Eiropas komandu čempionāts 
Sākot ar 2009.gadu, pēc EAA lēmuma Eiropas kausu sacensības tika pārdēvētas par Eiropas 

komandu čempionātu un sieviešu un vīriešu komandas tiek vērtētas kopā. Latvijas izlases izcīnītās 

vietas: 



 

     Vīrieši d/cīņa  Sievietes d/cīņa 

2009 –  3.vieta II līgā  Individuāli  Individuāli 

2010 –  6.vieta II līga  Individuāli  Individuāli 

2011 –  7.vieta II līgā  2.vieta II līga    

2012 –  Eiropas komandu čempionāts nenotika, bet 2013.gadā startējam III līgā  

Latvijas izlases dalībnieki ir piedalījušies arī Eiropas čempionātā krosā Dublinā.  

 

Juniori 

Pasaules čempionāti 
Monktona - 2010 

Piedalījās 8 sportisti.  

Līna Mūze – sudraba medaļa, Pauls Pujāts – 6.vieta, Laura Ikauniece – 6.vieta.  

Barselona - 2012 

Piedalījās 8 sportisti.  

Intars Išejevs – 5.vieta, Dairis Rinčs – 9.vieta. 

 

Eiropas čempionāti 
Kauņā (U23) - 2009 
Piedalījās 22 sportisti.  

Trīs zelta godalgas - Aiga Grabuste, Madara Psalameika un Jānis Leitis, Dmitrijs Jurkevičs – 

4.vieta, Agnese Pastare – 6.vieta. 

Novi Sad (U20) - 2009 
Piedalījās 9 sportisti.  

Pāvels Kovaļovs – bronzas medaļa, Anita Kažemaka – 9.vieta. 

Ostrava (U23) - 2011 

Piedalījās 15 sportisti. 

Elvijs Misāns – 5. un 6.vieta, Māra Grīva – 5.vieta.  

Talina (U20) - 2011 
Piedalījās 14 sportisti. 

Zigismunds Sirmais – zelta medaļa, Līna Mūze – sudraba medaļa, Laura Ikauniece – bronzas 

medaļa, Rolands Štrobinders – 4.vieta, Reinis KrēgerS – 5.vieta.  

 

Jaunatne  

Pasaules čempionāti  
Bresanone (2009) 

Piedalījās 13 sportisti. 

Laura Ikauniece – sudraba medaļa, Līna Mūdze – 6.vieta, Edgars Timermanis – 9.vieta. 

Lille - 2011 

Piedalījās 15 sportisti. 

Undīne Dindune – 5.vieta,  Gatis Čakšs – 8.vieta. 

Eiropas jaunatnes olimpiskās dienas Tamperē (2009) 

Piedalījās 19 sportisti. 

Arnolds Strenga – sudraba medaļa,Laura Ikauniece un Edgars Timermanis – bronzas medaļas 

Pasaules jaunatnes olimpiāde Singapūra (2010) 

Piedalījās 1 sportists. 

Intars Išejevs – bronzas medaļa  

Eropas jaunatnes olimpiāde Trabzona (2011) 



Piedalījās 20 sportisti. 

Gunta Latiševa-Čudare – 4.vieta, Alberts Blajs – 5.vieta, Gatis Čakšs – 6.vieta. 

 

Pārskata perioda laikā (2009.-20012.gads) laboti Latvijas nacionālie rekordi 29 reizes: 

2009.g. - 5 reizes: 

Vīriešiem – 2 Igors Sokolovs (vesera mešana) un Dmitrijs Jurkevičs 1500 m 

Sievietēm – 3 Aiga Grabuste (5cīņa telpās un 7cīņa), Madara Palamieka (Šķēpa mešana) un Laura 

Igaune (Vesera mešana) 

2010.g.  – 1 reizi : 

Sievietēm – Ineta Radēviča (tāllēkšana) 

2011.g.  - 12 reizes: 

Vīrieši  - 5 Ronalds Arājs (100m), Dmitrijs Jurkevičs 2 reizes (1500m), Valērijs Žolnarovičs 

(pusmaratons), Edgars Eriņš (10cīņa) 

Sievietēm – 7 Laura Igaune 6 reizes (vesera mešana), Aiga Grsbuste (7cīņa) 

2011.gadā divreiz labots pasaules junioru rekords – Zigismunds Sirmais (šķēpmešana – 84,47 m 

Sofijā un 94,69 m Bauskā) 

2012.g.  – 11 reizes 

Vīrieši – 2  Jānis Leitis (400m), Dmitrijs Jurkevičs (1500m) 

Sievietes - 9 P.Jeļizarova 5 reizes (3000m/k), Laura Igaune 3 reizes (vesera mešana), Alise 

Obižajeva (kārtslekšana) 

LOK rīkotajā pasākumā „Latvijas Gada balva sportā” ik gadu dažādās nominācijās atzīmē 

arī vieglatlētu sasniegumus. Tā 2012.gadā Valija Drauga saņēma apbalvojumu par mūža ieguldījumu 

sportā, bet Ineta Radaviča bija 2012.gada “Gada Sportiste” un saņēma arī LTV7 balvu. 

Augstu novērtējumu 2011.gadā saņēma mūsu labākā šķēpmetēju trenere Valentīna Eiduka, 

kura Eiropas Vieglatlētikas asociācijā tika nosaukta par gada labāko treneri Eiropā. 

Apkopojot mūsu sportistu sasniegumus, gribu atzīmēt, ka aiz mūsu pieredzējušiem 

sportistiem aug laba jaunā maiņa - jaunieši un juniori, kuri apgūstot sacensību pieredzi nākotnē 

spodrinās Latvijas vieglatlētu izcilās sportiskās tradīcijas.  

 

3.LVS rīkotās sacensības 
 



 
Laika posmā no 2009. līdz 20012.gadam Latvijas Vieglatlētikas savienība kopumā Latvijā ir 

sarīkojusi 110 vieglatlētikas sacensību, kurās ir bijuši vairāk nekā 22 tūkstoši atlētu startu. Ik gadu 

tiek sarīkoti valsts čempionāti visām vecuma grupām – jaunatnei (A, B un C grupām), junioriem un 

pieaugušajiem gan telpās, gan stadionā. Tāpat atsevišķi notiek Latvijas čempionāti maratonā, 

pusmaratonā, 10 km šosejā, soļošanā un daudzcīņās.  

Lai popularizētu vieglatlētiku reģionos, LVS katru gadu rīko LVS (Latvijas) kausa izcīņu 

vairākos posmos, kuri notiekuši dažādās Latvijas pilsētās – Valmierā, Jūrmalā, Jēkabpilī, Ventspilī, 

Jelgavā, Bauskā, Ogrē, Rīgā u.c..  

Ar Rīgas domes dāsnu atbalstu katru gadu notiek starptautiskās sacensības „Rīgas Kausi”, un 

Kuldīgas dome ir iesākusi jauku tradīciju ziemā rīkojot starptautiskās sacensības “Katrīnas Kauss”.  

Neatsverams ir Valmieras pilsētas ieguldījums ikgadējo sacensību „Prezidenta balvas izcīņa” 

rīkošanā, kurās līdz šim sacentās Latvijas novadu komandas. 2012.gadā šīm sacensībām tika noteikts 

jauns, kvalitatīvi augstāks formāts un tajās piedalījās un cīnījās par Prezidenta kausu baltijas valstu 

izlases.    



 
 

Veidojot nacionālo sacensību sistēmu, sacensību kalendārs tiek pieskaņots galvenajām 

sezonas sacensībām – olimpiskajām spēlēm, pasaules un Eiropas čempionātiem, kā arī tas iespēju 

robežās tiek saskaņots ar kaimiņvalstu sacensību kalendāriem. 

 

4.Komisijas 
Atskaites periodā darbību turpinājušas LVS komisijas. 

LVS Jaunatnes komisiju vada Ilze Stukule. Regulāri notiek sanāksmes, kurās pamatā tiek 

risināti jautājumi par jaunatnes izlases komandu sastāviem un jaunatnes sacensību kvalifikācijas 

normatīviem. 

Treneru padomes vadītājs Guntars Gailītis. Komisijas darbs saistījās ar nacionālās izlases 

sastāva noteikšanu, treneru apmaksas sistēmas un kritēriju izstrādi un pilnveidošanu, kā arī tika 

risināti jautājumi par treneru tālākizglītošanu. 

Tehniskā komisija, tās vadītājs ir Vladislavs Vaivads, savas kompetences ietvaros ir 

apsprieduši daudzus tehniskus jautājumus par stadionu un manēžu celtniecību Latvijā. Komisijas 

paveiktais rezultāts ir kvalitatīvi stadioni visā Latvijā. Nozīmīgu atbalstu šajā jomā mums sniedz 

valdes loceklis Ints Pujāts, kura profesionālās zināšanas sporta būvju projektēšanas jomā ir 

nenovērtējams atbalsts.  

Kaut arī masu skrējieni un tautas sporta pasākumi Latvijā ļoti strauji attīstās, tomēr Tautas 

sporta komisija kopš tā pēdējā vadītāja Jāņa Ulpes aiziešanas mūžībā tā arī darbību nav atsākusi  

Revīzijas komisija, komisijas vadītāja Anna Titova. Ik gadus revīzijas komisija savu darbu 

veica un sastādīja revīzijas komisijas ziņojumus. Komisijas galvenais uzdevums ir izvērtēt 

savienības finanšu atskaišu atbilstību Latvijas likumdošanā paredzētajām grāmatvedības normām.  

 

Gribētu atzīmēt, ka visas darbojošās komisijas ir aktīvi iesaistījušās LVS darbā un ir liels 

palīgs vieglatlētikai būtisko jautājumu risināšanā. Par to paldies komisiju vadītājiem un visiem to 

locekļiem.  

 

5.Finanses 



Sākot ar 2009.gadu, vieglatlētikā sākas finašu krīze, jo finansējums tika atteikts no 

Aizsardzības ministrijas Ls 200’000,00 apmērā, kā arī samazināts gandrīz par pusi no Izglītības 

ministrijas (par Ls 50’000,00). Tā arī visus nākamos gadus finansējums stabilizējās kritiski zemā 

līmenī.  

2010.gadā Latvijas Olimpiskā komiteja visām olimpisko sporta veidu federācijām piešķīra 

finansējumus darbības nodrošināšanai, kā rezultāta vieglatlētika saņēma Ls12’000 kā arī EAA 

finansēšanas modeļa maiņa ļāva saņemt EUR25’000, kas bija neliels atspaids savienības budžetam.  

Valdes un biroja uzdevums bija nodrošināt savienības pamatfunkciju izpildi – piedalīties 

pasaules un Eiropas čempionātos, sarīkot Latvijas čempionātus visām vecuma grupām un 

piedalīties EAA un IAAF rīkotajos pasākumos (kongresos un konferencēs).  

Pamatojoties uz plānveidīgu finansu vadību, veiksmīgi šie pasākumi tika nodrošināti ar 

iespējami labāko finansējumu. Ar minimālu budžetu tika sarīkotas visas kalendārā paredzētās 

sacensības. 

 

 
 

2009.gada maijā savienības finanses pārbaudīja Valsts kontrole. Būtiski pārkāpumi netika 

konstatēti.    

Galvenais valdes un biroja uzdevums ir izveidot stabilu finansu sistēmu, lai vēl joprojām 

esošajos krīzes apstākļos plānveidīgi varētu nodrošināt mūsu valsts labāko vieglatlētu 

sagatavošanos galvenajām sezonas sacensībām un nodrošināt galveno vieglatlētikas sacensību 

sarīkošanu.  

Izcīnot vieglatlētikai tai pienākošos vietu valsts sporta sistēmā un budžeta sadalē, kā arī  

veidojot noturīgas attiecības ar vadošajām valsts sporta organizācijām un pašvaldībām, LVS 

bužetam tuvāko gadu laikā ir jākļūst pietiekošam. 

 



 
 

Pamatnosacījums katra nākamā gada stabilai finansiālai darbībai ir naudas līdzekļu atlikums 

iepriekšējā gada beigās, jo ziemas sacensību sezona sākas janvāra sākumā, bet valsts budžeta 

finansējums tiek atvērts sportam tikai ar marta mēnesi. Kaut arī lielākie naudas līdzekļi savienības 

kontos ir valsts prēmija Inetai Radevičai un viņas trenerim, kā arī mērķziedojumi un pašvaldību 

finansējumi konkrētiem sportistiem, tomēr arī 2012.gada beigu rezerve mums ļāva plānveidīgi 

sarīkot visus ziemas sezonā paredzētos pasākumus. 

 

Ziedojumi 

LVS 2012.gada kopējais ziedojumu apmērs bija Ls42’6580, kas ir neliels, bet stabils 

pieaugums salīdzinot ar iepriekšējiem gadiem.  

Tomēr pamatā tie ir sponsori, kuri atbalsta konkrētus sportistus vai treneru treniņgrupas. 

Tiešais atbalsts federācijai izlašu un sacensību rīkošanas vajadzībām ir neliels. Lielākā naudas 

summa, kas tika ziedota federācijas vajadzībām bija Ls2000 no ilggadējā sadarbības partnera - SEB 

bankas, kura ar šo gadu sadarbību ir pārtraukusi.  

LVS kausu sarīkošanu sākot 2010.gadu atbalstīa apgērbu un sporta inventara firmas NIKE 

pārsrāvis Latvijā – Sportland, kurš ik gadu sacensības atbalsta ar dāvanu kartēm vairāk nekā Ls1000 

apmērā. 

Kā lielu panākumu valsts kapitālsabiedrību ziedojumu sadalē var minēt LOK izstrādātos 

kritērijus šo naudas līdzekļu sadalē, kā rezultātā, kopā ar LOK valsts budžeta finansējumu, 

2013.gadā LVS no LOK saņems dotāciju vairāk nekā Ls50’000.  

Tomēr vēl līdz šim nav atrisināts jautājums par ģenerālsponsora piesaisti Latvijas 

Vieglatlētikas savienībai.  



 
 

Revīzijas komisija veica LVS finasu revīziju un sastādīja ziņojumu uz 2013.gada 18.martu.  

 

6.Sadarbība ar pašvaldībām  

Liels atbalsts vieglatlētikas attīstībai ir no pašvaldībā.  

Atjaunoti brīvdabas stadioni: 

2009.gadā – Ogrē, Bauskā un Liepājā; 

2010.gadā – Jelgavā un Rīgas Arkādijas stadions; 

2011.gadā un 2012.gadā – neviens. 

Stimuls sportiskajiem sasniegumiem un to atbalstīšanai noteikti ir LOK organizētās jaunatnes 

un pieaugušo Latvijas Olimpiādes, kas liek katrai pašvaldībai aizstāvēt savu godu valsts līmenī. 

Atskaites periodā LVS pārstāvji pēc sporta skolu/klubu ielūguma un iniciatīvas viesojušies 

Bauskas, Ventspils, Rīgas un Valmieras pilsētās, Zantes pagastā, Balvu, Jelgavas pilsētu un rajona 

pašvaldībām gan par stadionu un manēžu celtniecību, gan citiem ar vieglatlētikas sporta veida 

attīstību saistītiem aktuāliem jautājumiem. Vēl gribētu paldies pateikt to pašvaldību vadītājiem, kuri 

finansiāli atbalsta sava rajona un pilsētas sportistus. 

 

7.Sanāksmes 
2010.gadā LVS noslēdza sadarbības līgumu uz četriem gadiem ar LSPA par ESF 

struktūrfondu izmantošanu trenneru tālākizglītībā. Kopējā projekta summa Ls40’000. Ik gadus tiek 

sarīkoti 5 semināri dažādās valsts pilsētās, apvienojot šīs apmācības ar LVS rīkotajām sacensībām. 

Ik gadu tiek rīkots ikgadējais kongress un kalendārās konferences, kurās ar juridiskajiem 

biedriem tiek apspriests nākošā gada sacensību kalendārs un sacensību nolikumi. 

Pārskata periodā LVS ir notikušas 29 valdes sēdes 

2009. – 5, 2010. – 9, 2011. – 7 un 2012. -  8 valdes sēdes.  

Valdes sēdēs izskatītie jautājumi: 

 atlases kritēriju un nacionālo izlašu noteikšana dalībai Pasaules un Eiropas čempionātos; 

 sportistu startu analīze un novērtējums; 

 savienībai piešķirto valsts budžeta līdzekļu izlietojums; 



 sportistu un treneru reitinga izveidošana un apstiprināšana; 

 LVS kongresa apstiprinātā budžeta izpilde un finanšu stāvokļa optimizēšana; 

 Sacensību ‘’Rīgas Kausi’’ sarīkošana; 

 sporta būves vieglatlētikai Latvijā.   

 

8.Mārketings 
2010.gada nogalē savienība panāca vienošanos ar vadošo sporta ziņu interneta portālu 

‘’Sportacentrs’’ par sadarbību. Pirmais darbs, kas tika izdarīts – tika vizuāli atjaunota vieglatlētikas 

interneta mājas lapa, šajā procesā ieguldot minimālus naudas līdzekļus. Tagad ikdienas norit darbs 

pie satura sakārtošanas. Šajā sadarbībā ir plānoti vairāki posmi, kuru rezultātā tiktu uzlabots 

vieglatlētikas tēls, atpazīstamība, kas turpmāk būtu par pamatu mārketinga produktu veidošanā, lai 

piesaistītu papildus naudas līdzekļus LVS rīkotajām sacensībām, sportistu nodrošināšanai un citiem 

savienības mērķiem. 

Ik gadus tiek sagatavota un izdota „Vieglatlētikas Gadagrāmata”, kura apkopo visu aktuālo 

informāciju par vieglatlētikas statistiku. Tradicionāli izdodam arī LVS galda kalendāru. Kalendārā 

atzīmētas kā LVS sacensības, tā arī lielākās starptautiskās vieglatlētikas sacensībās. Abi šie izdevumi 

kalpo arī kā reklāmas laukums LVS atbalstītājiem un sadarbības partneriem.  

 

9.Dopinga kontrole 
Atskaites periodā mūsu sportistus regulāri ir pārbaudījusi Latvijas Antidopinga aģentūra, 

veicot dopinga analīzes. Latvijā un ārpus tās veiktas gan sacensību dopinga kontroles, gan ārpus 

sacensību dopinga kontroles. No 2009.gada Latvijas vieglatlētikas nacionālās izlases sportistiem nav 

bijušas pozitīvas dopinga analīzes. 

 

10.Starptautiskā sadarbība 
LVS pārstāvji piedalījušies ikgadējās EAA kalendārajās konferencēs. 2009. un 2011.gadā 

piedalījāmies IAAF kongresos un EAA kongresos. LVS valde 2011.gada EAA konsilija vēlēšanām 

izvirzīja mūsu pārstāvi L.Olijaru, tomēr uz trešo periodu Ludmilu neievēlēja.  

2011.gadā EAA valde iekļāva Gunti Zālīti EAA Reflection commission, kura ir kā EAA 

vades atbalsta komisija. Tas ļauj mums iegūt vairāk informācijas par EAA un IAAF aktivitātēm.  

LVS ir izveidojusies laba sadarbība ar IAAF reģionālo centru Maskavā, kā arī EAA rīkoto 

semināru vadītājiem.  

2009.gadā IAAF semināru „Sprints un barjeras” apmeklēja Andis Austrups. Savas zināšanas 

seminārā „Masu pasākumu (sacensību) rīkošana” Holandē papildināja Gatis Ratnieks un Anna 

Šteinere. 

2010.gadā IAAF apmācības apmeklēja Edgars Vaivods un daudzcīņnieku treneris Pēteris 

Karlivāns. EAA vadītāju konferencē Barselonā piedalījās Guntis Zālītis, sacensību rīkošanas nianses 

Briselē apguva Gatis Ratnieks un Edvīns Krūms Marseļā iepazinās ar vispārējiem virzieniem tautas 

sporta attīstībā.  

2011.gadā EAA klubu konferencē Frankfurtē piedalījās Modris Liepiņš un Guntis Zālītis. 

Sadarbības ietvaros ar IAAF reģionālo centru Maskavā, seminārus apmeklēja četri mūsu pārstāvji – 

Ilze Stukule, Genādijs Ļebeģevs, M.Runenieks un Aivars Noris. Barjerskriešanas trenēšanas māku 

Falunā (Zviedrija) un augstlēkšanas noslēpumus Tallinā apguva Andis Austrups. 

2012.gadā EAA semināru daudzcīņa Glazgovā apmeklēja Andis Austrups, Valentīna Eiduka 

un Ainārs Kovals piedalījās 2.pasaules šķēpmešanas konferencē Kuortanē Somijā, IAAF semināros 

Maskavā par sprintu un bajerskriešanu bija Mārīte Lūse, par bērnu sportu – Sandis Sabajevs un Laila 

Nagle, par sporta medicīnu – Tatjana Servute. IAAF seminārā Tallinā bērnu sportu zināšanas 

papildināja Ilze Stukule. 



LVS, lai piesaistītu vairāk ārzemju atlētu pašmāju sacensībām Rīgas Kausi un Katrīnas kauss 

kā arī rastu iespeju Latvijas jaunajiem atlētiem sartēt ārzemju sacensībās, iestājās sacensību rīkotāju 

organizācijā European Athletic Promotion. Novembra mēnesī Ieva Zunda un Guntis Zālītis 

piedalījās EAP kongresā.  

 

  

Dārgie draugi!  

Kopīgi strādājot un vienam otru atbalstot, mums jāvirzās uz nospraustajiem mērķiem, 

nostiprinot mūsu sporta veidu kā vadošo valstī. Gūstot panākumus un uzvaras, mēs iepriecināsim 

mūsu līdzjutējus un atbalstītājus. 

Lai mums visiem veicas! 

 

LVS prezidents Guntis Zālītis 


